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Dagsorden skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 23. april 2024 kl. 17-19 
 

Deltagere: Nadja Tandrup, Stine Abildløkke Borresen, Sara Vinding, Anna-
Signe Holst, Sidsel Raben, Ane Palsberg, Dan Cui Priergaard, Christoffer 
Korsbakke Mortensen, Sidsel Buhl, Jesper Walbum, Rikke Michan, Signe 9.X 

 
Afholdes: I medarbejderrummet 
 
Gæster: 
 
Ordstyrer: Sara  
Referent: Jesper Walbum  

 
Afbud: Isaiah 9.Z. 

 
 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Godkendelse af referat  
(2 min) 

17:00 
17:02 

Godkendelse af referat  

 

Godkendt 

Meddelelser (Orientering) 17:02-
17:20 

Formanden 
Skoleledelsen 
Medarbejderne 

Formanden: Der har været formandsmøde. Her er 
der nedsat forskellige udvalg. Der er en 
følgegruppe til skolevisionsudvalget, hvor skolen 
stiller med 3 medarbejder og 1 leder.  
Ane trådt ind i udvalget ”Sammen om skolen”.  
 
KB har bevilliget træningsredskaber til BA og 
lokalområdet. Anne-Signe, Rikke og Turi deltage ri 
møde omkring placering. Der er afsat 1,2 mio. kr., 
der skal fordeles mellem to skoler.  
Skoleledelsen: 

- Skoleudviklingssamtale – ledelsen har haft 
en skoleudviklingssamtale med 
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Skolechefen og souschefen. Der blev 
fortalt om Bakkegård som idrætsskole, 
styrket forældrekontakt, co-teaching og 
andre tiltag.  

 
- AP har været på besøg. Elevrådet styrede 

processen, og det gik super godt. 
Familiegryden blev debatteret, og AP var 
meget begejstret for ideen om kantine.  

 
- Proces om håndtering af sager – Der er 

startet en proces i udskolingen omkring 
håndtering af sager, der kan være 
vanskelige. Der er et øget pres fra 
forældrene i forhold til at lærere og ledere 
fikser problemer mellem børnene. De 
forskellige skriv, som SB har lavet, bliver 
præsenteret på de kommende 
forældremøder og taget op igen til de 
første forældremøder næste skoleår.  

 
- Orientering om søvnindsats 

 
  

Medarbejderne: Ingen meddelelser 
 
 
  

Elevrådet 17:20-
17:30 

 Der har været en snak om tonen mellem lærere og 
elever. Det er især i pauserne, der kan være 
konflikter mellem lærere og elever. Det er 
vanskeligt for medarbejderne at trænge igennem 
til eleverne, hvis man ikke har relationen. Eleverne 
føler også, at lærerne tit er sure og ikke vil lytte. 
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Skolebestyrelsesvalg   
 

17:30-
17:40 

 Der er tre kandidater, der gerne vil stille op som 
suppleanter. De vil gerne være med i bestyrelsen, 
men kan også sagtens være med som suppleanter, 
hvis de nuværende medlemmer stiller op igen. 
 
De nye kandidater bliver kontaktet af 
Camilla(sekr.) og spurgt, om de er tilfredse med 
deres plads som suppleanter, eller de gerne vil 
stille op. Hvis de er tilfredse, kan det hele afgøres 
som fredsvalg. 
 
På et kommende møde drøftes suppleanters 
deltagelse i fremtiden.  

Ny folkeskoleaftale  17:40-
17:50 

Kort gennemgang og hvordan opmærksomheden fordeles Rikke informerer. Skoleaftalen er generelt positiv. 
 
 

Pauser, ringetider, 
timefordeling  

17:50-
18:05 

Oplæg om næste skoleår – Rikke  Timeplanen præsenteres og skal godkendes i SB. 
Der bliver lagt op til forskudte ringetider, så der 
bliver bedre plads i pauserne. De nye ringetider 
blev præsenteret. 
 
Der bliver ringetider for indskolingen og andre for 
mellemtrin/udskoling 
Der skal være særlig opmærksomhed på, at 
medarbejderne har kontakt med hinanden, 
selvom pauserne er forskudt., når pauserne ligger 
forskudt. 
 
Der skal også være opmærksomhed på ro/uro 
 
Rikke præsenterer hvordan vi gerne vil forkorte 
skoledagene i indskolingen, som vi ikke har gjort 
tidligere, selv om det har været en mulighed. Vi 
forbereder de muligheder der er i 2025, men 
reducerer ikke endnu. Vi omlægger noget til blå 
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uger, vi så kan reducere i 25. I hverdagen vil det 
være idræt der afgiver noget, men de har fortsat 
faget 2 gange om ugen. Andre fag reduceres lidt, 
vi evaluerer midtvejs om klasserne når det samme 
eller vi skal være obs enkelte steder.  
 
Forkortelsen på mellemtrinnet og udskolingen er 
mere enkel. På mellemtrinnet er det primært 
idræt, der går en anelse ned. I udskolingen 
kristendom og engelsk. Det reguleres i blå uger. 
 
Timefordelingsplanen er godkendt. 
Den skal evalueres blandt medarbejderne og 
derefter i SB til jul. Vi har plads til at prøve det af 
det næste år, for fra 25/26 skal det hele reguleres. 
 
 

Forældresamarbejde 24/25 18:05-
18:25 

Oplæg om plan for skole/hjem, forældremøder og det 
relationelle skole/hjemsamarbejde. Oplæg – Rikke  

Forslag om hvordan skole/hjem samtalerne skal 
lægges sendes ud til SB og drøftes på næste møde 
 

Familiegryden 18:25-
18:35 

Opsamling og muligheder  Sara og Dan har undersøgt om evt. Funding, som 
desværre ikke er muligt. 
 
Rikke og Dan holder møde med Familiegryden 
onsdag d. 24/4. Der arbejdes stadig på at finde 
løsninger, men der er knapt med tid.  

Ungeprofilundersøgelser 18:35- 
18:45 

Se bilag, Jesper gennemgår tendenser   Info om UPU sendes ud med Jespers kommentarer 

Klassekoordinatormødet 18:45-
18:55 

Evaluering og eventuelt aftaler for kommende skoleår  

Evt.  18:55-
19:00 

 Sidsel: Skal der være et transfervindue i forhold til 
start 7. klasse som sidste år? Rikke tager det med 
tilbage i ledelsen.  
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Rikke præsenterer næste skoleårs 
bestyrelsesmøder. Ane havde enkelte rettelser. Ny 
plan sendes ud.  
 

Kommende punkter / 
opfølgning  

 - Årsplan for indhold på møderne  
- Skole/hjem samtaler 

 

 

 


